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PROTOKÓŁ NR X/2024 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 12 grudnia 2024 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

Nieobecni radni: Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 14: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

  

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że w dniu 11 grudnia 2024 r. Wójt Gminy 

Damnica złożył  wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały zmiany 

uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na 

lata 2023-2025”. 

 

Pani B. Kędzia pracownik GOPS w Damnicy odczytała wniosek wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wycofaniem 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr 

XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 

2023-2025” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek Wójta Gminy o wycofanie z porządku 

obrad projektu uchwały, został przyjęty. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Poprawa dostępności transportowej powiatu słupskiego poprzez 

przebudowę odcinków dróg powiatowych”. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2024 - 2040. 

7. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 

2025 - 2040. 

a) autopoprawka do projektu uchwały w sprawie WPF na lata 2025-2040, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie WPF na lata 

2025-2040, 

c) dyskusja nad projektem WPF na lata 2025-2040, 

d) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 

2025-2040. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2025 rok: 

a) autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Damnica na 2025 rok, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie budżetu Gminy 

Damnica na 2025 rok, 

c) opinia Komisji Budżetu i Finansów o projekcie budżetu Gminy Damnica na 

2025r., 

d) dyskusja nad projektem budżetu Gminy Damnica na 2025 rok, 

e) uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2025 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu obrębu Wiszno, gmina Damnica. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2025 rok. 

12. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 

13. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy P. Obert przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 



3 
 

Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Poprawa dostępności transportowej powiatu słupskiego poprzez 

przebudowę odcinków dróg powiatowych” . 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak           

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Kierownik Referatu J. Jarominiak odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga jeszcze 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Poprawa dostępności transportowej powiatu słupskiego poprzez 

przebudowę odcinków dróg powiatowych”  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr X/93/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Poprawa dostępności 

transportowej powiatu słupskiego poprzez przebudowę odcinków dróg powiatowych”, została 

podjęta. 
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Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik D. Walczak odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI(2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr X/94/2024 w sprawie  zmian w budżecie 

Gminy Damnica na 2024 r. została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik D. Walczak odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024- 2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI(2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr X/95/2024 w sprawie  zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040, została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2025-

2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 4 grudnia 2024r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Damnica na lata 2025-2040. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o przedstawienie 

autopoprawki. 

 

Skarbnik D. Walczak przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2025-2040. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

 

Radny Ł. Malinowski stwierdził, że ma techniczną uwagę do projektu uchwały i uważa, że 

nie powinien być w tej formie procedowany, ponieważ przed chwilą Rada podjęła uchwałę    

w sprawie zmiany WPF na lata 2024-2040 a załączniki nr 2 i 3 do tego projektu uchwały ws. 

WPF są już nieaktualne. Limit wydatków na drogę na drogę w Mianowicach zapisany jest w 

wysokości 300.000 zł. a według uchwały, która rada przed chwila przyjęła jest już 520.000 zł. 

Czy w tej sytuacji nie powinna być przez Wójta wprowadzona kolejna autopoprawka do tego 

projektu uchwały? 

 

Skarbnik D. Walczak wyjaśniła, że naniesione zostały wszystkie zmiany, które były 

dotychczas podjęte z wyjątkiem drogi w Mianowicach ze względu na to, że nie wiadomo 

jeszcze, czy umowa zostanie podpisana. Jeżeli otrzymamy dofinansowanie to owszem. 

Dlatego na 2025 rok nie zostało to uwzględnione na chwile obecną. Jeżeli zostanie podpisana 

umowa wówczas na najbliższej sesji w miesiącu styczniu zostanie to wprowadzone. 
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Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem, czy wiadomo już ile kredytu gmina będzie 

zaciągała? Skąd będą brane? 

 

Skarbnik D. Walczak wyjaśniła, że planowane jest zaciągnięcie 2.700.000 zł., z tego na 

pokrycie deficytu 1.511.000 zł. i na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań 1.189.000 zł. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Następnie Skarbnik D. Walczak odczytała uchwałę Nr 181/g220/F/IV/24 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 29 listopada 2024r.                  

w sprawie pozytywnej opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 

2025-2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do ni niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga jeszcze 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2025-2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr X/96/2024 w sprawie uchwalenia                  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2025-2040, została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2025 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 4 grudnia 2024r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 

2025 rok. 

 

Skarbnik D. Walczak odczytała autopoprawkę Wójta Gminy Damnica w dniu 4 grudnia 

2024r.  do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2025 rok. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o odczytanie opinii RIO        

w Gdańsku. 

 

Skarbnik D. Walczak odczytała Uchwałę nr 182/g220/P/IV/24 z dnia 29 listopada 2024 r. 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie pozytywnej 

opinii o projekcie budżetu gminy Damnica na 2025 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów A. Szarłot-Dietrich odczytała pozytywną opinię 

Komisji z dnia  21 listopada 2024 r. o projekcie budżetu gminy Damnica na 2025 rok. 

Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący K. Kozina otworzył dyskusję nad projektem budżetu gminy Damnica na 

2025 rok. 

 

Wójt Gminy P. Obert stwierdził, że podczas rozmów z radnymi o budżecie na 2025 rok 

podczas posiedzeń Komisji zgłoszone zostały sugestie i uwagi, które będą w miarę 

możliwości realizowane. Przyszłoroczny budżet jest efektem dobrego porozumienia z Radą 

Gminy. Zakłada przede wszystkim realizację rozpoczętych zadań, ale jednocześnie  w miarę 

pojawiających się  nowych możliwości w zakresie dofinansowań, rozszerzenia działań 

inwestycyjnych. W przyszłorocznym budżecie dochody osiągną poziom 59 074 541 zł, 

natomiast wydatki szacowane są na kwotę 61 086 021 zł. Co ważne na inwestycje 

przeznaczymy aż 18 660 821 zł, co stanowi 30,5 procent wydatków ogółem. Niemal 15,5 mln 

tej kwoty to dofinansowania ze  źródeł zewnętrznych, co stanowi aż 82,7 procent wszystkich 

kosztów inwestycyjnych! Zostaną one przeznaczone na 21 inwestycji przede wszystkim         

w zakresie poprawy gospodarki wodno-ściekowej, infrastruktury drogowej i sportowej. 

Środki przeznaczone w ramach Funduszu Sołeckiego sięgają blisko 600 tysięcy złotych i będą 

przeznaczone na realizację oczekiwanych bezpośrednio przez mieszkańców celów 

inwestycyjno – społecznych. 

Budżet zamkniemy deficytem w wysokości nieco ponad 2 miliony, który zostanie pokryty       

z emisji papierów wartościowych i wolnych środków 

 

Przewodniczący K. Kozina złożył gratulacje i podziękował Wójtowi P. Obertowi i Skarbnik 

D. Walczak za przygotowanie budżetu Gminy Damnica na 2025 r. Dzięki wzajemnemu 

zrozumieniu zabezpieczyliśmy środki finansowe na wiele oczekiwanych przez mieszkańców 

inwestycji i zadań. Choć zmagamy się z wieloma problemami, to mamy nadzieję, że przyszły 

rok będzie pomyślny dla naszej gminy i wszystkie założenia zrealizujemy z powodzeniem. 

 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie 

projektu uchwały i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwała Nr X/97/2024 w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Damnica została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Zastępczy Wójta P. Lewandowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały. 

Zastępca Wójta P. Lewandowski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr X/98/2024 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu obrębu Wiszno, gmina Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Inspektor M. Więcek o przedstawienie projektu 

uchwały. 



9 
 

Inspektor M. Więcek odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu obrębu Wiszno, gmina Damnica 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

  

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr X/99/2024 w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Wiszno, gmina 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2025 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż radni otrzymali projekt uchwały wraz z planem 

pracy Rady Gminy Damnica na 2025r. elektronicznie w aplikacji eSesja. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                      

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr X/100/2024 w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy Damnica na 2025 rok, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż zgodnie z § 22 Regulaminu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Damnica, stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu Gminy Damnica, 

Komisja Rewizyjna składa Radzie Gminy roczne sprawozdanie ze swojej działalności w roku 

poprzednim.  

Komisja Rewizyjna przedłożyła Radzie Gminy sprawozdanie z pracy za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Kozłowski odczytał sprawozdanie z pracy Komisji za 

2024 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do radnych z pytaniem, czy sprawozdanie wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej K. 

Kozłowskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Kozłowski odczytał projekt uchwały wraz z planem 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (2) 

Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr X/101/2024 w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Radnego Powiatu Z. Pawłowskiego, aby ktoś           

z powiatu udał się na drogę ze Świtał do Jeziorki. Droga ta jest praktycznie nieprzejezdna, 

osobowym samochodem nikt nie przejedzie. W Jeziorce mieszkają 3 osoby a jedna z nich ma 

80 lat. W chwili obecnej, gdyby coś się wydarzyło to nawet pogotowie nie dojedzie. Dlatego 

prosi Radnego Z. Pawłowskiego a także Wójta Gminy o zainteresowanie i interwencję. 

 

Radny Powiatu Z. Pawłowski pogratulował Radzie Gminy i Wójtowi Gminy uchwalenia 

budżetu na 2025 rok. Dochody w wysokości ok. 60.000.000 zł. są wysokie jak na budżet 

gminy i kwota ta robi wrażenie. Z tej kwoty 30% przeznacza się na inwestycje a będzie ich 

znacznie więcej, gdyż na terenie gminy będą także inwestycje powiatu. Radny Powiatu           

Z. Pawłowski zaznaczył, że powiat liczy na wsparcie gminy, gdyż wiele inwestycji 

realizowanych jest ze współfinansowaniem samorządów lokalnych. Podziękował za 

przekazanie środków na przebudowę drogi powiatowej nr 1142 w miejscowości Bobrowniki. 

Powiat jest już po rozstrzygnięciu przetargu na to zadanie i będzie ono realizowane. Koszt 

inwestycji to ponad 1.500.000 zł., z tego 386.000 zł. z budżetu gminy Damnica. Termin 

realizacji do końca października przyszłego roku. W kwestii drogi do miejscowości Jeziorka 

Radny Powiatu Z. Pawłowski zapewnił, że będzie interweniował w tej sprawie i złoży 

wniosek do rozpatrzenia.  

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/61326/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua12agrudniaa2

024.htm 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy w sprawie skrzyni przy bloku 

nr 11A w Bobrownikach. Czy da się z tym coś zrobić? 

 

Wójt Gminy P. Obert odpowiedział, że zostało to zgłoszone i jest już w trakcie procedowania. 

 

Sołtys W. Francuz zwrócił się z prośbą do Radnego Powiatu Z. Pawłowskiego o interwencję 

w sprawie tablicy w Bobrownikach w miejscu, w którym rozpoczyna się nowa droga, aby ją 

nieco przesunąć. Sołtys W. Francuz poruszył także kwestię oznakowania nowej drogi. Na 

nawierzchni drogi pomalowano biały pas środkowy natomiast nie ma pasów na krawędziach 

jezdni i w godzinach wieczornych kierowca nie widzi pobocza. Ponownie zgłosił potrzebę 

wyremontowania wiaty przystankowej w miejscowości Dąbrówka. 

 

Sołtys K. Nowyj jako sołtys sołectwa Bięcino poprosił o interwencję w kwestii tirów 

wożących kruszywo na budowę S6. Niszczą one drogo w miejscowości, wjeżdżają na 

chodniki, zniszczyli także ten nowy wybudowany przez powiat. Zgłaszane jest to na policję, 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/61326/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua12agrudniaa2024.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/61326/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua12agrudniaa2024.htm
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która nie interweniuje w tym zakresie. Dlatego zwraca się o interwencję do radnego powiatu 

oraz Wójta Gminy. 

Jako Prezes Koła Wędkarskiego K. Nowyj wręczył podziękowania dla radnych i osób 

wspierających działania Kola. 

 

Wójt Gminy P. Obert poinformował, że był na objeździe miejscowości w obrębie budowy S6 

i stwierdził, że praktycznie wszędzie chodniki są w strasznym stanie i zniszczone. W związku 

z tym kierowane są pisma o naprawę chodników i bieżące utrzymywanie w czystości. 

 

Radny Powiatu Z. Pawłowski poinformował, że w kwestii chodnika przy drodze powiatowej 

w Bięcinie w miesiącu listopadzie złożona została interpelacja do Zarządu Dróg Powiatowych 

w Słupsku, który zobowiązał się do naprawy ubytków w miarę dostępnym terminie. 

 

Ad. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 15:17 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady X Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


